
 

 

 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 4/10/2021 
 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Στασιμότητα στο χρονοδιάγραμμα κατασκευής της Εθνικής Οδού 

Θεσσαλονίκης - Εδέσσης» 
 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 
Η κατασκευή της Εθνικής Οδού Θεσσαλονίκης - Εδέσσης είναι, επί σειρά δεκαετιών, σε 
τέλμα. Προ πενταμήνου, η Κυβέρνηση εξήγγειλε την κατασκευή της με την μορφή 
Σύμπραξης Ιδιωτικού και Δημοσίου Τομέα («ΣΔΙΤ»), αλλά το εν λόγω έργο παραμένει 
ακόμα στην εξαγγελία και δεν υπάρχει περαιτέρω πληροφόρηση από την πλευρά σας 
για το χρονοδιάγραμμα ενάρξεως των εργασιών υλοποιήσεώς του. Σε συνέντευξή σας, 
μάλιστα, εκφράσατε την θέληση της Κυβέρνησης για την κατασκευή της ανωτέρω οδού, 
χωρίς όμως διευκρινήσεις και παροχή λεπτομερειών για την κατασκευή της μέσω 
«ΣΔΙΤ» και την χρονολογία αποπερατώσεως του σχετικού έργου. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιο σημείο βρίσκεται η διαδικασία «Σ.Δ.Ι.Τ.» για το ως άνω έργο; 
 
2. Πότε προγραμματίζεται η έναρξη της κατασκευής της Εθνικής Οδού Θεσσαλονίκης - 
Εδέσσης και πότε προβλέπεται η ολοκλήρωση του σχετικού έργου; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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